
Interpelácia č. 45/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Ing. Gore: 

Pri predaji autobusovej stanici, boli otázky na to, že v čase, kedy sa táto transakcia konala 

bolo vhodné vyriešiť pozemky pod Základnou školou Komenského, resp. v areáli Základnej 

školy Komenského. Mesto to nestihlo, malo nejaké stanoviská, že to urobí neskôr, že sa tomu 

bude venovať. Tak sa chcem spýtať, lebo ubehla už relatívne dlhá doba, čo mesto, aké kroky 

podniklo a či sa podarilo dať do poriadku tieto pozemky.  

 

PhDr. Čižmár: 

V tejto veci sa ešte nekonalo, to je odpoveď.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 


